

DBS Treasures Seasonal Delights

Seasonal Delights - General Terms and Conditions

1. DBS Treasures Spring Seasonal Privileges (the "**Promotion**") is available to DBS Treasures customers of DBS Bank (Hong Kong) Limited (the "**Bank**") who receive the Bank's marketing communication for the Promotion ("**Customers**").
2. Unless otherwise specified below, the Promotion shall run from 1 May to 30-June 2020 (the "**Promotion Period**").
3. Customers must be a DBS Treasures customer at the time the below offers are given.
4. All products and services are subject to availability and on a first come first serve basis while stocks last.
5. The prices of all products and services published on the related webpage are for reference only. No notice will be made should there be any changes.
6. The Bank is not the supplier of the products/services or the description, photos or reference prices in relation to the products/services published in our website (which are intended to be for reference only). Any enquiry, claim or complaint in relation to the quality or availability of the products/services or the accuracy of any of the aforementioned information contained in our website shall be directed to the relevant supplier. The Bank shall assume no liability in respect thereof.
7. The Bank shall not accept any liability for any loss incurred by Customers should the participating merchants refuse to provide the offers.
8. The Bank and the respective merchants may change these terms and conditions and/or modify/terminate the Promotion without prior notice. The Bank's and the respective merchant's decision are final.
9. In the event of any dispute between Customers and the respective merchant, the decision of the respective merchant shall be final.
10. If the Customer becomes a non-DBS Treasures customer or if there is abuse/non-compliance by the Customer during the Promotion Period, the Customer cannot enjoy the Promotion. The Bank will not credit the reward or where the reward has been credited, the Bank may debit the value of any reward or other gifts from the Customer's account(s) without prior notice and/or take action to recover any outstanding amounts.
11. All offers under the Promotion cannot be exchanged for cash, credit limit or other prizes.
12. The English version shall prevail if there is any inconsistency between the English and Chinese versions.

Seasonal Delights - Specific Terms and Conditions

Imagine X Terms and Conditions

1. Customers can enjoy exclusive price and gifts upon purchasing selected products at relevant brand outlets, by presenting DBS Treasures ATM card or DBS Treasures Eminent card from 1 -31 May 2020.
2. The offer is non-exchangeable and non-refundable, and cannot be used with other promotions including VIP discount.
3. Gift set is limited while stock lasts.
4. Brands reserve the right to change the deluxes of equivalent value without prior notice.

Dyson

1. From 1-31 May ,2020, Customers can enjoy the bundle offers on <https://shop.dyson.hk/en-HK/promotions/2020May-DBSTreasures> by applying respective coupon code as follows:

	Bundle Name	Discount Code	Original Price	Offer
1	Dyson Total Home Solution – A	DBSTTHSA052020	\$15,990	\$11,980
2	Dyson Total Home Solution – B	DBSTTHSB052020	\$15,990	\$11,980
3	Dyson Intelligence Pack – A	DBSTPA052020	\$13,110	\$9,980
4	Dyson Intelligence Pack – B	DBSTPB052020	\$13,110	\$9,980
5	Dyson Technology Set	DBSTS052020	\$7,360	\$5,880

2. Offers valid while stocks last
3. Free delivery will be provided based on “Delivery Terms” of Dyson Online Store, while “Same-day delivery” would not be applied and takes 1-2 additional working day(s) to deliver.
4. The bundle offers, irrespective of its form, including but not limited to gifts, discounts or cash coupons, are not redeemable for cash, exchangeable or transferable, and cannot be used in conjunction with other promotional offers.
5. Jebsen Home Tech Co. Ltd can change the terms and conditions of this campaign at any point of time. In case of any dispute, Jebsen Home Tech Co. Ltd reserves the rights of final and conclusive decision.

KEF

1. During the Promotion Period, Customers can enjoy the gift for purchase and gift coupon offer at KEF Music Gallery, while by applying promo code “DBS10” Customers can enjoy 10% discount upon purchasing at KEF (Hong Kong) Online Store only.
2. Gift coupon and promo code cannot be used in conjunction with any other promotion or exchanged for cash.
3. This offer is applicable to transactions made from 1 May 2020 to 30 June 2020 only.

4. For enquiries related to the offer, please contact KEF Music Gallery at 2877 1778 or by filling the form at hk.kef.com/pages/contact-us.
5. GP Acoustics (HK) Ltd. reserves the right to change any and all terms of the promotion without prior notice.
6. GP Acoustics (HK) Ltd. reserves the right to make the final decision in case of any dispute.

Findoc

1. From 1 May until 30 June 2020, Customers can enjoy fee discount by applying relevant promotion code upon check out at Finddoc website, one promotion code is applicable to one eligible transaction only.
2. The Bank and Finddoc will not accept any liability should a customer fail to input the promotion code when conducting the transaction for services specified in the promotion at Finddoc website and that it results in forfeiture of the Cardholder's eligibility to the offer.
3. Offer cannot be used in conjunction with other promotional offers.
4. FindDoc is not the supplier of the products/services or the description, photos or reference price (if any) in relation to the products/services published in the website (which are intended to be for reference only). Any enquiry, claim or complaint in relation to the quality or availability of the products/services or the accuracy of any of the aforementioned information contained in the website shall be directed to the relevant merchants.

星展豐盛理財 季節禮遇「季節禮遇」- 一般條款及細則

1. 星展豐盛理財季節禮遇（「優惠」）只適用於星展銀行（香港）有限公司（「銀行」）之星展豐盛理財客戶（「客戶」）並接收優惠資訊。
2. 除特別註明外，優惠期由 2020 年 5 月 1 日至 2020 年 6 月 30 日（「優惠期」）。
3. 客戶在使用此優惠時必須仍然為星展豐盛理財客戶。
4. 所有產品及服務之優惠名額有限，先到先得，用完即止。
5. 載於此網頁的所有產品及服務的價格僅供參考之用，如有任何調整，恕不另行通知。
6. 本行並非產品/服務的供應商，載於此網頁的產品/服務資料、圖片或參考售價亦非由本行提供並只供參考。如對產品/服務的質素或供應情況或此網頁內任何上述資料的準確性有任何查詢、申索或投訴，應直接向有關商戶提出。本行對此不承擔任何責任。
7. 如果參與商戶拒絕提供優惠，銀行不會對客戶造成的任何損失承擔任何責任。
8. 本行及有關商戶可以修改本條款及細則及/或更改或終止優惠。本行及有關商戶的決定為最終決定。
9. 如有任何爭議，相關商戶保留最終決定權。
10. 如果客戶為非星展豐盛理財客戶，或者在促銷期間客戶濫用/不遵守條款及細則，客戶將不能享用優惠。銀行將不會受予客戶優惠，銀行將在不作通知下從客戶戶口扣除有關優惠的價值及/或採取行動以追討有關金額。
11. 本優惠的所有獎賞及/或禮遇不可兌換現金、信用額或其他獎賞。
12. 如中、英文版本不一致，概以英文版本為準。

「季節禮遇」- 特別條款及細則

Imagine X

1. 由 2020 年 5 月 1 至 31 日，客戶到相關店舖出示其星展豐盛理財之提款卡或 Eminent 信用卡以作身份鑑定，可享特別購物優惠及有關禮物。
2. 此優惠不能與 VIP 折扣和其他店內優惠一起使用。
3. 有關禮物送完即止。
4. 相關品牌有權對優惠作出修改，並不會作出任何事前通知。

Dyson 網上商店

1. 由 2020 年 5 月 1 至 31 日客戶可於 <https://shop.dyson.hk/zh-HK/promotions/2020April-DBSTreasures> 使用指定優惠碼享受以下 Dyson 智慧家電組合優惠：

	組合名稱	優惠碼	原價	優惠價
1	科技家居組合 - A	DBSTTHSA052020	\$15,990	\$11,980
2	科技家居組合 - B	DBSTTHSB052020	\$15,990	\$11,980
3	智能組合 - A	DBSTPA052020	\$13,110	\$9,980
4	智能組合 - B	DBSTPB052020	\$13,110	\$9,980
5	科技體驗組合	DBSTS052020	\$7,360	\$5,880

2. 優惠貨品數量有限，售完即止。
3. 根據店內之「送貨條款」提供免費送貨服務，唯送貨時間將會延長 1-2 個工作天。
4. 除特別註明外，此推廣之折扣優惠，包括但不只限於禮品、折扣或現金券，均不得兌換現金或轉讓，且不可與其他推廣優惠同時使用。
5. Dyson 香港總代理－捷成尚品有限公司保留權利隨時修改是次活動之條款及細則。如有任何爭議，本公司保留最終決定權及不可推翻。

KEF

1. 優惠期內，客戶可於 KEF Music Gallery 享禮物及禮券優惠，另外於 KEF 香港網上商店購物，付款前輸入優惠碼“DBS10”可享 9 折優惠。
2. 禮券及優惠碼不能與其他優惠同時使用，並不能兌換現金。
3. 優惠只限 2020 年 5 月 1 日至 2020 年 6 月 30 日之購買。
4. 如對是次優惠有任何查詢，可致電 2877 1778 及於 hk.kef.com/pages/contact-us 填寫表格聯絡 KEF Music Gallery。
5. GP Acoustics (HK) Ltd. 有權修改是次優惠之詳情而不作另行通知。
6. GP Acoustics (HK) Ltd. 保留是次優惠之最終決定權。

Finddoc

1. 由 2020 年 5 月 1 日至 6 月 30 日，客戶必須於 FindDoc 網站輸入優惠碼，方可享折扣優惠
2. 客戶進行優惠當中的交易時未能輸入優惠碼致未能享用優惠，銀行及 Finddoc 概不負責。
每張合資格簽賬只限使用優惠碼乙個。
3. 優惠不可與其他優惠同時使用。
4. FindDoc 並非產品/服務的供應商，載於宣傳品上的產品/服務資料、圖片或參考售價(如有)亦非由 FindDoc 提供並只供參考。如對產品/服務的質素或供應情況或此網頁內任何上述資料的準確性有任何查詢、申索或投訴，應直接向有關商戶提出。